

Black Lives Matter 黑人生命是可貴的

Q: Does Black Lives Matter? 黑人生命可貴嗎？

A: Of course, all lives are precious before the Lord.
當然，所有的生命在主面前都是寶貴的。

American Declaration of Independence
美國獨立宣言

In the north wall of Lincoln Memorial is the 2nd Inaugural Address
(delivered 3/4/1865) 在林肯紀念堂北壁是第二個就職演說 (3/4/1865)

Martin Luther King Junior, 8/28/1963, "I have a dream"

Q: 為什麼今天美國的黑人社區會成為今天這樣子的情形?
What caused such a situation in black communities in America today ?

I. Lack of Father's Role Model/缺乏父親的榜樣

Illustration 1:
Illustration 2:
Illustration 3:

The society contributed to the condition:
這個社會的制度很多地方進一步的摧毀黑人的家庭:
Social Welfare 社會福利
Education System (not allowing School Choice) 教育制度
Abortion 墮胎 (A convenient way, but not solving the problem)

American Irony:
民主黨主張福利制度, 反對學校選擇權, 贊成墮胎. 民主黨卻是黑人大多數投票支持的對象.
The Democratic Party advocates social welfare , opposes school choice, and favors abortion.
However, many African Americans vote for Democratic candidates.

不知道的人說, "Black Lives Matter", 明眼人說, "Black Votes Matter".

II. Father needs to "interfere" in Children's Life

父親需要介入在孩子的生活裡面。

Like a cookie die, cannot be too tight or too loose. But either one is better than none.

就像餅乾模一樣，不能太緊或太鬆。但是都比沒有好。

III. Authority and Blessings come hand in hand

權柄和祝福是在一起的。

【創 Gen 1:22~23】

【創 Gen 1:27~28】

Conclusion 結論

當這個國家的民主黨只在乎 "Black Votes Matter", 讓我們為這個國家的黑人族裔禱告, 讓這個國家真正的是 "Black Lives Matter". 讓黑人的生命不會在 abortion 中被斷送掉. 讓黑人能夠有父親的榜樣, 能夠有父親的 cookie die, 幫助孩子能夠成型, 能夠有父親的祝福, 讓神的祝福能夠臨到孩子們.

When the Democratic Party in this country only cares about "Black Votes Matter", let us pray for the black ethnicity in this country so that this country is really "Black Lives Matter". We pray that the life of black people will not be lost due to abortion. We pray that black people can have their fathers as role models like the cookie die helping children to be shaped. We pray that black children can have blessings from their father, so that blessings from God can come to black children.

Reflections:

1. The African American families provide a sad warning to us the importance of a father in a family. How shall we keep our own families from the pitfall of a family without a father's blessings? 非裔美人的家庭提供了一個讓人憂心的警訊. 我們要如何避免自己的家庭成為一個缺乏父親祝福的家庭?

2. This is a Father's Day, how shall we honor our own fathers so that they can function their God appointed responsibility in the home? 今天是父親節, 我們要如何尊榮我們的父親, 所以他們可以在家中實現上帝所給予他們的責任?

Black Lives Matter 黑人生命是可貴的

Q: Does Black Lives Matter? 黑人生命可貴嗎？

A: Of course, all lives are precious before the Lord.
當然，所有的生命在主面前都是寶貴的。

American Declaration of Independence
美國獨立宣言

In the north wall of Lincoln Memorial is the 2nd Inaugural Address
(delivered 3/4/1865) 在林肯紀念堂北壁是第二個就職演說 (3/4/1865)

Martin Luther King Junior, 8/28/1963, "I have a dream"

Q: 為什麼今天美國的黑人社區會成為今天這樣子的情形？

What caused such a situation in black communities in America today ?

I. Lack of Father's Role Model/缺乏父親的榜樣

Illustration 1:
Illustration 2:
Illustration 3:

The society contributed to the condition:

這個社會的制度很多地方進一步的摧毀黑人的家庭:

Social Welfare 社會福利

Education System (not allowing School Choice) 教育制度

Abortion 墮胎 (A convenient way, but not solving the problem)

American Irony:

民主黨主張福利制度, 反對學校選擇權, 贊成墮胎. 民主黨卻是黑人大多數投票支持的對象.

The Democratic Party advocates social welfare , opposes school choice, and favors abortion.

However, many African Americans vote for Democratic candidates.

不知道的人說, "Black Lives Matter", 明眼人說, "Black Votes Matter".

II. Father needs to "interfere" in Children's Life

父親需要介入在孩子的生活裡面.

Like a cookie die, cannot be too tight or too loose. But either one is better than none.

就像餅乾模一樣，不能太緊或太鬆。但是都比沒有好。

III. Authority and Blessings come hand in hand

權柄和祝福是在一起的。

【創 Gen 1:22~23】

【創 Gen 1:27~28】

Conclusion 結論

當這個國家的民主黨只在乎 "Black Votes Matter", 讓我們為這個國家的黑人族裔禱告, 讓這個國家真正的是 "Black Lives Matter". 讓黑人的生命不會在 abortion 中被斷送掉. 讓黑人能夠有父親的榜樣, 能夠有父親的 cookie die, 幫助孩子能夠成型, 能夠有父親的祝福, 讓神的祝福能夠臨到孩子們.

When the Democratic Party in this country only cares about "Black Votes Matter", let us pray for the black ethnicity in this country so that this country is really "Black Lives Matter". We pray that the life of black people will not be lost due to abortion. We pray that black people can have their fathers as role models like the cookie die helping children to be shaped. We pray that black children can have blessings from their father, so that blessings from God can come to black children.

Reflections:

1. The African American families provide a sad warning to us the importance of a father in a family. How shall we keep our own families from the pitfall of a family without a father's blessings? 非裔美人的家庭提供了一個讓人憂心的警訊. 我們要如何避免自己的家庭成為一個缺乏父親祝福的家庭?

2. This is a Father's Day, how shall we honor our own fathers so that they can function their God appointed responsibility in the home? 今天是父親節, 我們要如何尊榮我們的父親, 所以他們可以在家中實現上帝所給予他們的責任?